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tangere - 在無界的蒙太奇之間 
 

Tessar Lo 將於大河美術舉辦其於亞洲的第一檔個展《tangere》，引領觀者進入一個永恆且流動，朦朧而意境豐富的內在空

間。觀者將來到專屬於自己與藝術家的私密意識場域，像不經意瞥見一介於房間和形而上之無界區域之間的潮間帶，在傍晚

至深夜時分的循環中，悠遊擺盪。藝術家對存在與流動的本質進行探索，如同拉丁字根「tangere -」所富含的意義，是一

場對感知之心進行反覆咀嚼的詩意之旅。

透過作品和現場的裝置，彼此交互作用下，呈現出一圖像與形態交織而成的畫面，傳遞共感記憶，連結彼此的能量節點，

著實有了多重曝光的既視感。《tangere》邀請觀者在靜謐的宇宙中，思考多變的本質，以及人們於變動中對真實的理解。

Tessar Lo will host his first solo exhibition "tangere" in Asia, drawing viewers into a liminal, ethereal interiority in ongoing flux. 

Lo invites viewers to enter a private realm of consciousness, wandering and inadvertently catching glimpses of an intertidal zone 

that morphs from a room to an unbounded metaphysical space and back, all against the backdrop of a perpetual late evening 

cycle.“tangere” is an exploration of the fluid nature of existence, and true of its Latin meaning- meant for a poetic journey into 

the heart of perception.

Through the interplay of drawing, painting, and a thoughtfully curated site-specific installation, Tessar Lo presents a rich tapestry 

of synthesized imagery akin to multiple exposure photographs. The forms that blur the boundaries between definition and 

abstraction propose a state like that of déjà vu.“tangere” invites contemplation of the mutable nature of reality and the intricate 

factors that shape our ever-shifting understanding of what we believe.

https://www.riverart.com.tw/
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Tessar Lo
visitor, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
122 x 91 cm
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Tessar Lo
the sound of waves, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
198 x 137 cm
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Tessar Lo
OST, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
152 x 213.5 cm
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Tessar Lo
daydreamer (humpty dumpty), 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
76 x 61 cm
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Tessar Lo
the floor is lava, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
76 x 61 cm
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Tessar Lo
sodade, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
198 x 137 cm
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Tessar LO
end of a good book, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
61 x 76 cm
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Tessar Lo
secret vessels (schlafdingsbumse), 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
122 x 91 cm
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Tessar Lo
end of a good book, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
61 x 76 cm
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Tessar Lo
liminal criminal, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
76 x 61 cm
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Tessar Lo
guitarman and cookerman and spaaman and, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
76 x 61 cm
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Tessar Lo
sonar-motion, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
76 x 61 cm
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Tessar Lo
mythic polyrhythmic, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
122 x 91 cm
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Tessar Lo
meta mooring, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
122 x 91 cm

RIVER ART GALLERY

22

https://www.riverart.com.tw/


23



Tessar Lo
dschungelbuch, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
76 x 61 cm
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Tessar Lo
squirrely birdplay, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
122 x 91 cm
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Tessar Lo
a thousand small promises, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
122 x 91 cm
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Tessar Lo
plastic nyctinastic, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
122 x 91 cm
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Tessar Lo
night map, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
76 x 61 cm
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Tessar Lo
sound advice, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
76 x 61 cm
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Tessar Lo
the gift of memory, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
76 x 61 cm
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Tessar Lo
freeze frieze, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
91 x 122 cm
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Tessar Lo
festina lente etc etc, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
122 x 91 cm
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Tessar Lo
three moves and a fire, 2023
油彩、油畫棒於畫布
Oil and Oil Stick on Canvas
76 x 61 cm
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Tessar LO
works on paper, 2023
複合媒材於紙本
Mixed Media on Paper
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Tessar Lo
no way oh brother josé kumo, 2023
video installation錄像裝置
dimensions variable
13 min 34 sec

Edition of 3+1

RIVER ART GALLERY
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加拿大籍印尼華裔，1984年生於印尼雅加達，2007年取得謝爾丹學院應用藝

術學位，現工作與生活於多倫多。作品多次於加拿大、巴黎、阿姆斯特丹、

香港、巴塞羅那、東京和美國洛杉磯、舊金山、邁阿密、紐約、西雅圖、費

城等地展出，也曾在洛杉磯日美國家博物館、多倫多加丁納博物館、安大略

美術館等機構參展和活動，並與眾多單位合作壁畫與裝置藝術。

Tessar Lo 在多元文化背景中成長，因此他的創作是一種試圖連結自己與身處

這些環境經歷的持續性對話。他擅於使用各種媒材，將新舊流行文化符號拆

解重組，作品多以顯眼的標記、顏色和紋理來呈現。元素多為日常平凡物

件，如後院的一角、水果、童年經驗與玩具或自身文化等，來構築詼諧感性

且神祕的畫面。近期創作漸趨於抽象，著重探討其內在的解構，減少作品晦

澀艱深之感，用純粹的媒材與主題來跟作品進行大量的對話。

Tessar Lo is a Chinese-Indonesian Canadian artist born in Jakarta, Indonesia in
1984. He received his BAA at Sheridan College in 2007 and currently resides in
Toronto. His works have previously been shown in Canada, Paris, Amsterdam,
Hong Kong, Barcelona, Tokyo, Los Angeles, Francisco, Miami, New York, Seattle,
and Philadelphia. He has also participated in events hosted by institutions such
as the Los Angeles Japanese American National Museum, Gardiner Museum, and
Art Gallery of Ontario, and collaborated with multiple organizations to create
murals and installations.

Lo grew up immersed in various cultures. His practice is an ongoing dialogue
seeking to bridge him and his experiences from these environments. He employs
various materials and media, reassembling new and old iconography of popular
culture, presenting his work with prominent marks, colors, and textures. Lo uses
everyday mundane objects as elements in his works, incorporating the corner of
a backyard, fruit, childhood experiences or toys, and his culture to create
humorous and mysterious. His recent creations have gradually inclined towards
abstraction, focusing on exploring the internal deconstruction. Removing the
abstruseness of art, he uses simple mediums and themes to initiate lengthy
conversations with the works.

Tessar Lo

https://www.riverart.com.tw/
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Selected Solo Exhibitions Selected Group Exhibitions

2023
tangere - River Art Gallery, Taichung, Taiwan

2019
a window is also a field, - Patel Gallery, Toronto, Canada

2017
hahahahuh, - Project Gallery, Toronto, Canada

2016
BOX - MI-YU, Toronto, Canada

2015
no more doubts, no more fears- - Project Gallery, Toronto, Canada

2014
devices and the virtues, - Jaski Art Gallery, Amsterdam, Netherlands
oh, ou, ohh, o, - Cooper Cole Gallery, Toronto, Canada

2012
no evil, live on- - Jaski Art Gallery, Amsterdam, Netherlands
past, present, past-present, - Cooper Cole Gallery, Toronto, Canada

2011
the dying wishes, - Jaski Art Gallery, Amsterdam, Netherlands
M∆PS - Show & Tell Gallery, Toronto, Canada

2010
everything we wanted, in our nostalgic future- - Show & Tell Gallery, Toronto, Canada

2023
The Feast - River Art Gallery, Taichung, Taiwan

2021
Dream Baby Dream - False Cast Gallery, San Diego, USA

2019
Purple Nights - 500 Dufferin St., Toronto, Canada

2018
Side Piece (curator, group) - Project Gallery Studios, Toronto, Canada
Mongrel Media TIFF Event - Campbell House Museum, Toronto, Canada
MANIFESTO - Ossington Tire, Toronto, Canada

2017
Newfangled - New Image Art, Los Angeles, USA
Palms in Paradise, Palms at Home - Pakkard Studio, Los Angeles, USA
Voyeurish (installation) - Gardiner Museum, Toronto, Canada

2016
SFW/ So Fucking What - G/F, Shops 8 & 9, Kwan Yick Building Phase 3, Hong Kong, HKSAR

2013
More Than Two (Let It Make Itself) - The Power Plant Contemporary Art Gallery, Toronto, Canada

2012
60 Painters - Humber College School of Arts and Media Studios, Toronto, Canada

2010
Idealistically Hypocritical 5 - AMP/ Koenji Gallery, Tokyo, Japan

2009
December- From Me to You - Show & Tell Gallery, Toronto, Canada
July- Kokeshi - Japanese American National Museum, Los Angeles, USA

Biography
Tessar Lo

RIVER ART GALLERY
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大河美術1998年創立於臺灣臺中，早期發掘臺灣知名藝術家李真與洪易。2021年畫廊品牌轉型，以全新當

代展覽空間重現，不受任何主題、形式與媒材限制，長期經紀極具潛力且風格獨特之海內外藝術家，並同

步推動跨界品牌合作，以提高藝術家能見度；亦提供當代名家作品之交流、鑑賞與諮詢，企圖以多元豐富

的藝術作品與專業精緻的顧問服務來滿足不同藏家的喜好與需求。

未來，大河美術將透過策展及舉辦當代藝術展推廣社會美學教育，致力提升大眾藝術品味、自我省思與社

會反饋能力，以此打造市場、學術與教育兼具的藝術交流平台；同時也將積極參展海內外藝術博覽會，增

進與其他國家當代藝術的連結互動，期許成為具宏觀視野與影響力的國際藝廊品牌！

RIVER ART GALLERY was established in Taichung, Taiwan in 1998, initially discovering renowned Taiwanese artists
LI Chen and HUNG Yi. In 2021, the gallery underwent a rebrand, reemerging as a contemporary art space that is
not limited by any specific theme, form, or medium. It focuses on a long-term representation of domestic and
international artists with high potential and unique style, simultaneously prompting for cross-border brand
collaborations to increase visibility of the artists. It also provides the exchange, appreciation, and consultation
services for contemporary artworks by famous artists, aiming to satisfy the various tastes and needs of different
collectors with diverse and abundant artworks as well as professional and exquisite consulting services.

In the future, RIVER ART GALLERY plans to promote social aesthetics education through curating and hosting
contemporary art exhibitions, striving to enhance the public’s artistic tastes, self-reflection, and communal
contribution abilities. The ultimate goal is to create an art exchange platform that appeals to and encompasses
the market, academia, and education. In addition, the gallery will actively participate in domestic and
international art fairs to enhance its connections and interactions with contemporary art in different countries,
with a hope of establishing itself as an international gallery brand with a broad vision and influence!

https://www.riverart.com.tw/

